
Protokół z XLVIII Sesji 
Rady Dzielnicy XVII, 
„Wzgórza Krzesławickie”, 
os. Na Stoku 15
z dnia 30 października 2014r. godz. 1730 

Porządek obrad XLVIII Sesji Rady Dzielnicy XVII:

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1 ewentualnego  zbycia  w  trybie  bezprzetargowym  działek  nr  841/163  i  nr  841/133
położonych w obr. 10 jednostka ewidencyjna Nowa Huta przy ul. St. A. Poniatowskiego
w Krakowie 

4.2 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym działki nr 372/5 położonej w obr.  44 
jednostka ewidencyjna Nowa Huta przy ul. Wańkowicza w Krakowie

4.3 korekty  podziału  środków  na  zadaniu  powierzonym  „Prace  remontowe  dróg,
chodników i oświetlenia” w roku 2014 

4.4 podziału środków w ramach zadania powierzonego „Tworzenie, modernizacja
i utrzymanie ogródków jordanowskich (osiedlowych placów zabaw) oraz zieleńców
i skwerów wraz z małą architekturą” na rok 2015

4.5 delegowania członków Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
4.6 podziału  środków  w  ramach  zadania  powierzonego  „Prace  remontowe  gimnazjów  

szkół podstawowych i przedszkoli” na rok 2015
5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
6. Interpelacje i zapytania
7. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  21  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając wszystkich zebranych.
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przedstawiony porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie pozytywnie. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Radni przyjęli protokół z ostatniej Sesji bez uwag



Przewodniczący przywitał,  obecnych na Sesji,  przedstawicieli  Policji  -  byłego Komendanta VII 
Komisariatu Policji Nadkomisarza Artura Kasickiego oraz obecnego Komendanta VII Komisariatu 
Policji Nadkomisarza Zbigniewa Nowaka.
Komendant Kasicki podziękował radnym za współpracę. Następnie głos zabrał obecny Komendant 
Komisariatu VII przedstawiając swoją osobę.
Przewodniczący podziękował Przedstawicielom Policji za przybycie

Przewodniczący poinformował zebranych o swoim udziale  w uroczystości  organizowanej  przez 
Szkołę Podstawową Nr 129 pn. "Eskadrylla Niepodległej Rzeczypospolitej" w Muzeum Lotnictwa 
oraz w uroczystościach z okazji otrzymania nagrody Mecenasa Kultury przez Państwa Kwater.

a  d.4  . Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1.  ewentualnego  zbycia  w  trybie  bezprzetargowym  działek  nr  841/163  i  nr  841/133
położonych  w  obr.  10  jednostka  ewidencyjna  Nowa  Huta  przy  ul.  St.  A.  Poniatowskiego
w Krakowie 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  ewentualnego  zbycia  w  trybie 
bezprzetargowym działek nr 841/163 i nr 841/133 położonych w obr. 10 jednostka ewidencyjna Nowa 
Huta przy ul. St. A. Poniatowskiego w Krakowie.

ad.4.2.  ewentualnego  zbycia  w  trybie  bezprzetargowym działki  nr  372/5  położonej  w  obr.  44 
jednostka ewidencyjna Nowa Huta przy ul. Wańkowicza w Krakowie
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu. 
Przewodniczący poinformował o warunkach dot. zbycia przedmiotowej działki. 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  ewentualnego  zbycia  w  trybie 
bezprzetargowym działki nr 372/5 położonej w obr. 44 jednostka ewidencyjna Nowa Huta przy  
ul. Wańkowicza w Krakowie

ad.4.3.korekty  podziału  środków  na  zadaniu  powierzonym  „Prace  remontowe  dróg,
chodników i oświetlenia” w roku 2014 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu. 
Pani Kolasa zwróciła się z pytaniem do Komisji Budownictwa, które zadania, z listy zadań do realizacji, 
zostały już zrealizowane, a które nie?
Pan Kawa zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały.
Następnie rozpoczęła się dyskusja na temat remontu chodnika przy bloku nr 4 os. Na Wzgórzach,
w której głos zabrali: p. J. Kolasa, p. J. Kawa, p. L. Korzec, p. J. Kolasa, p. W. Wojnarski, p. J. Kolasa, 
p. St. Stroński, p. J. Kawa.
Pan G. Rojewski zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.
Głos zabrali jeszcze radni, którzy zapisali się do głosu przed głosowaniem nad wnioskiem o zamknięcie 
dyskusji, a mianowicie: p. A. Dziedzic, p. A. Zdziebko, p. J. Kolasa i p. R. Chruściel
Wniosek o zamknięcie dyskusji radni przyjęli w głosowaniu: za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się 2
Radni  podjęli  uchwałę  w  sprawie  korekty  podziału  środków  na  zadaniu  powierzonym  „Prace 
remontowe  dróg,  chodników  i  oświetlenia”  w  roku  2014  w  głosowaniu:  za  –  20,  przeciw  –  0, 
wstrzymało się - 1

ad.4.4.podziału  środków  w  ramach  zadania  powierzonego  „Tworzenie,  modernizacja
i  utrzymanie  ogródków  jordanowskich  (osiedlowych  placów  zabaw)  oraz  zieleńców
i skwerów wraz z małą architekturą” na rok 2015
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu. 
Głos w tym punkcie zabrał p. St. Stroński informując o swojej interwencji u Inspektora ZIKiTu w 



sprawie odklejających się gumowych mat w ogródku jordanowskim w os. Na Stoku
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  podziału  środków  w ramach  zadania 
powierzonego „Tworzenie, modernizacja i utrzymanie ogródków jordanowskich (osiedlowych placów 
zabaw) oraz zieleńców i skwerów wraz z małą architekturą” na rok 2015

ad.4.5. delegowania członków Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
Projekt Zarządu. 
Przewodniczący przedstawił zebranym projekt uchwały
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy 
XVII Wzgórza Krzesławickie

ad.4.6.  podziału  środków  w  ramach  zadania  powierzonego  „Prace  remontowe  gimnazjów
szkół podstawowych i przedszkoli” na rok 2015
Projekt Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. Pozytywna opinia Zarządu. 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  podziału  środków  w ramach  zadania 
powierzonego „Prace remontowe gimnazjów szkół podstawowych i przedszkoli” na rok 2015

ad.5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
Pan  Leszek  Zaleński  poinformował  zebranych  o  ostatecznych  wynikach  wyborów  budżetu 
obywatelskiego oraz frekwencji głosowania w ww. wyborach.  
Następnie  p. W. Wojnarski zwrócił się z pytanie do Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego dlaczego 
wstępne  wyniki  głosowania  tak  bardzo  różniły  się  od  oficjalnych  i  ile  było  oddanych  głosów 
nieważnych, informując jednocześnie, iż zwrócił się z tymi pytaniami do MOWISu (Pan Wojnarski 
odczytał fragment odpowiedzi jaką otrzymał od Dyrektora Płoskonki). 
Pan L. Zaleński poinformował p. Wojnarskiego, iż w sprawie różnic wyników należy zwrócić się do 
Dyrektora  Płoskonki,  a  głosów nieważnych było  11 oraz  że  wszystkie  zabezpieczone karty do 
głosowania, wraz z nieważnymi, zostały przekazane osobiście Dyrektorowi MOWISu. 
Następnie głos zabrali: p. R. Chruściel, p. L. Zaleński, p. R. Chruściel, p. A. Dziedzic.
Pan J. Kawa zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.
Głos zabrali jeszcze radni, którzy zapisali się do głosu przed głosowaniem nad wnioskiem o zamknięcie 
dyskusji, a mianowicie: p. St. Stroński, p. R. Chruściel, p. L. Zaleński, p. G. Rojewski.
Wniosek o zamknięcie dyskusji Radni przyjęli większością głosów.
Przewodniczący zwrócił  się  do Komisji  ds.  Budżetu  Obywatelskiego o dopilnowanie,  aby spełnić 
wszelkie formalności, żeby zadania, które uzyskały największą liczbę głosu weszły do realizacji.

ad.6. Interpelacje i zapytania
Brak

ad. 7. Oświadczenia i komunikaty
Pani  J.  Kolasa poinformowała,  iż zwróci się z  pytaniem do Przewodniczącego Kośmidera oraz 
Dyrektora  Płoskonki,  co  do  dalszych  działań  jakie  powinna  podjąć  Komisja  ds.  Budżetu 
Obywatelskiego. 
Następnie Pan L. Zaleński oświadczył,  iż nie ma nic wspólnego z Organizacją pn. „Pozytywna 
Promocja Nowej Huty”
Przewodniczący zapoznał zebranych z nadesłaną korespondencją:

– Zarządzeniem Prezydenta Nr 2942/2014 z dnia 16.10.2014 w sprawie wstępnego określenia
    wysokości środków dla jednostek pomocniczych Gminy Miejskiej  Kraków na realizację
       zadań w roku 2015
– zaproszeniem z Biblioteki Polskiej Piosenki na 54 Lekcję Śpiewania w dniu 11 listopada
       2014r. 



Przewodniczący poinformował zebranych, iż  Zarząd, jako zarządca tablic informacyjnych Rady 
Dzielnicy  XVII,  nie  wyraził  zgody  żadnemu  kandydatowi  na  wieszanie  swoich  plakatów 
wyborczych na ww. tablicach,  a takie sytuacje mają miejsce.

Posiedzenia Komisji w miesiącu listopadzie 2014r. przedstawiają się następująco:

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej -    4.11.2014r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego -    5.11.2014r.
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki -    3.11.2014r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych -    6.11.2014r.
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych -    6.11.2014r.
Komisja Ochrony Środowiska -  12.11.2014r.  

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
13 listopada 2014r. na godz. 1730  w MDF Fort 49.

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
za przybycie i o godz. 1905 zamknął posiedzenie XLVIII Sesji Rady Dzielnicy XVII.
Protokołowała:
Katarzyna Skóra
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